
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: I/1226.

Benyújtás dátuma: 2022-09-21 11:04

Parlex azonosító: N5NGDNOU0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Bencze János (Jobbik) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Mi történik Paks2 körül?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Az  elmúlt  időszak  eseményei  -  de  legfőképp  Süli  János  államtitkár  és  az  egész  vezetőség
menesztése Paks2 éléről - számtalan kérdést vetettek fel a választókerületemben, ahol élek és ahol
Paks is található.

Miféle eseménysorozat vezetett oda, hogy a szakembereket eltüntetve, olyan vezetés került Paks2
élére, akiknek nemhogy az atomerőművekhez, de még az energetikához sincs közük?

Bankár,  politológus  és  focicsapat-tulajdonos.  A  mai,  illiberális  Magyarországon  ez  az
igazgatótanács összetétele a Paks2 projekten. Önök komolyan nem érzik ennek az egész helyzetnek
az abszurditását?

Az egyetlen biztos, közös pont a Jobbik és a Fidesz között, amit teljes mellszélességgel támogatni
tudtunk, az az atomenergia kérdése, és ezen belül is Paks2 megépítésének szükségessége volt. Épp
ezért, számtalan kérdés vetődött fel bennem.

• Hogyan javít az erőműépítés helyzetén, hogy finoman szólva sem szakemberek kerültek 
vezetői pozícióba?

• Lehet esetleg már valami céldátumot tudni, hogy mikor áll üzembe az új erőmű?
• Mi lesz a térségben félbemaradt fejlesztések sorsa? Gondolok itt például a 

SárszentlőrincSimontornya összekötő út kritikus szakaszaira.
Több érintett térség lakói figyelik aggodalommal az erőműépítés körül kialakult helyzetet, hiszen
sok tízezer ember várt élhetőbb, szebb jövőt a beruházástól.

Azonban  a  szakmai  vezetésre  rátelepedő  politika  miatt  csak  több  év  csúszást,  spekulációt,
megfizethetetlen paksi ingatlanárakat és ígérgetések halmazát kapták az itt élők.



 
Mi lesz  a  projekttel  a  mostani  gárdával?  Egy  újabb  Bős-Nagymaros,  ami  az  utolsó  pillanatig
pénzszivattyúként fog üzemelni, és aminek a romjai maguk alá temetik a térséget?

(A rossz példáért nem kell messzire menni: a szomszéd iparvárosban, Dunaújvárosban épp a vasmű
végóráit láthatjuk, pedig ott az önök képviselője fűt-fát megígért, úgy nyerte meg a választást.) 

Őszinte választ kérnék, mert itt a kék plakát a „PAKS2 jobban teljesít” felirattal nem segít!
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